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Z A P I S N I K 

Sa sedme (7) redovne sednice Skupstine opstine Dragas, odrzane dana 30.07.2019, sa pocetkom 

u 10:00h, uz sledeci: 

D n e v n i   r e d 

1. Razmatranje i usvajanje dva zapisnika sa predhodne sednice Skupstine opstine Dragas 

a) Zapisniksa V sednice Skupstine opstine Dragas 

b) Zapisniksa VI sednice Skupstine opstine Dragas 

2. Zakletva novog delegata Skupstine opstine Dragas-Bekir Qusaj (PDK) 

3. Razmatranje Izvestaja revizije iz Nacionalne kancelarije revizije za 2018 godinu 

Skupstine opstine Dragas, sa akcionim planom za implementaciju preporuka 

4. Razmatranje i usvajanje Izvestaja o troskovima za period Januar-Jun 2019 godine 

5. Razmatranje zahteva NN “Brruti-Ing” za predhpdnu saglasnost za koriscenje zemljista 

za kamenolom 

6.  Razmatranje i usvajanje 3 Predlog-Odluke predsednika opstine 

1) Proglasavenje javnog interesa za eksproprijaciju zemljista-groblja u selu Brezne 

2) Izdavanje na dugorocno koriscenje opstinskog zemljista za posebne slucajeve MKO 

Sporta za izgradnju stadiona na mestu zvanom “Stratorje” 

3) Izdavanje nepokretne imovine Opstine za kratkorocno koriscenje za usluznu 

delatnost u okviru objekta opstine (bife)… 

7. Eventualno 

 

g.Betim Merdiu – Poštovani delegati, predstavnici OSCE-a, KDI-a, predstavnici medija i ostali 

prisutni. Nadam se da ste svi dobili pozive. Da li neko ima primedbe ili dopune dnevnog reda? 

prelazimo na glasanje, ko je za usvajanje dnevnog reda? Usvaja se jednoglasno. 

 

Prva tacka dnevnog reda 

g.Betim Merdiu – Prelazimo na prvu tacku dnevnog reda, u pitanju su zapisnici sa predhodne 

dve sednice skupstine. Prelazimo na usvajanje zapisnika sa 5 sednice, ima li primedaba, posto 
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nema, ko je ZA usvajanje zapisnika. Usvaja se jednoglasno. Prelazimo na usvajanje zapisnika sa 

6 sednice, ima li primedaba? 

g.Velid Hadzisin – Pozdrav svima prisutnima, kao sto znate na prosloj sednici smo dosli u jedan 

verbalni sukob sa zamenikom predsedavajuceg, u ovom zapisniku se uopste ne nalazi uzrok tog 

verbalnog sukoba, ono sto je on rekao ne vidim da je u zapisniku, treba to popraviti inace ce 

ispasti da smo mi bez potrebe replicirali jedan drugome, da se uzrok nadje u zapisniku ili da 

obrisemo sve replike.  

g.Betim Merdiu – Prelazimo na usvajanje zapisnika sa 5 sednice. Usvaja se. 

 

Druga tacka dnevnog reda 

g.Betim Merdiu – U okviru ove tacke imamo: Zakletva novog delegata Skupstine opstine 

Dragas-Bekir Qusaj (PDK) 

g.Bekir Qusaj – (Cita zakletvu)… 

Treca tacka dnevnog reda 

g.Betim Merdiu – U okviru ove tacke imamo: Razmatranje Izvestaja revizije iz Nacionalne 

kancelarije revizije za 2018 godinu Skupstine opstine Dragas, sa akcionim planom za 

implementaciju preporuka, dajem rec predsedniku opstine. 

g.Shaban Shabani - Državna kancelarija za reviziju Republike Kosovo je najviša institucija 

ekonomske i finansijske kontrole i za svoj rad je odgovorna Skupštini Republike Kosovo. Misija 

Državne kancelarije za reviziju Republike Kosovo je da kroz kvalitetne revizije da ojača 

odgovornost u javnoj administraciji za efikasno i ekonomično korišćenje nacionalnih resursa. 

Izveštaji Državne revizije direktno promovišu odgovornost javnih institucija pružajući čvrstu 

osnovu za traženje odgovornosti od rukovodilaca svake revidirane organizacije. Na ovaj način 

povećavamo poverenje u trošenje javnih sredstava i igramo aktivnu ulogu u obezbeđivanju 

interesa poreskih obveznika i drugih aktera za unapređenje javne odgovornosti. Opština Dragaš 

pripremila je i predala Akcioni plan za sprovođenje preporuka za 2018. godinu, a ovaj plan je 

takođe prihvatio Državni ured za reviziju. Izveštaj o finansijskim izveštajima za 2018. godinu je 

neizmenjen sa akcentom na ovo pitanje, što znači da godišnji finansijski izveštaji za 2018. 

godinu predstavljaju tačan i korektan pogled na sve značajne aspekte, u odnosu na prošlu godinu 

imamo značajno poboljšanje u izveštaju revizija što znači da imamo dobru ocenu kvalifikacija u 

izveštaju o revizora. Opština Dragaš tokom ove godine će sprovesti Akcioni plan i pokušaće da 

sprovede sve preporuke. Tokom 2018. godine možemo vidjeti da smo implementirali neke 

ključne preporuke, a sve ostale preporuke su se vec počele primjenjivati. Sve diskusije su dobro 

dosle sa vase strane jer ce doprineti pobioljsanju sprovodjenja svih preporuka. 
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g.Samidin Xheladini – Bilo bi najbolje posto je veoma obiman materijal da se zakaze jedna 

posebna sednica i da se debatira u vezi izvestaja revizora da i mi damo dorpinors za ne 

ponavljanje ranijih gresaka. Ovaj Izvestaj je nacinjen u skaldu sa visokim medjunarodnim 

standardima, i ima za cilj pregled finansijskih pregleda, kontrola i spovorodjenje preporuka. 

Revizor skrece pažnju na činjenicu da: Kod putnog projekta "Asfaltiranje puta Kruešvo - 

Zlipotok (trogodišnji projekat"), opština je platila račun za Situaciju br. 1 u iznosu od 70.000 €, 

na osnovu izveštaja o primlenju radova datuma 20.12.2018 uvereno od strane menadžera 

ugovora. Unutar ove situacije su uključene pozicije br. 11, 12, 13, 14 - "Betonski radovi" u 

iznosu od 36,002 €. Tokom fizičkog pregleda uz prisustvo opštinskih zvaničnika, utvrdili smo da 

radovi za ove pozicije nisu izvršeni. Ukupna vrednost ovih pozicija iznosila je 36,002 € ili 51% 

situacija. Kaze se da se sa ovim nalazima upoznao i predsednik opstine i da je obecao da ce 

sprovesti date preporuke. Uprkos povećanju budžeta za kapitalne investicije tokom godine od  

553,200€, potrošeno je samo 70% završnog budžeta. Program za Javne Investicije uključuje neke 

tekuće projekte iz prethodne godine i nova projekta za aktuelnu godinu. Završni budžet za plate i 

dnevnice je 4,470,708 € i smanjen je za iznos od 59,161 € i potrošen je na 99% konačnog 

budžeta. To je učinjeno zbog smanjenja sredstava koje je izvršilo Ministarstvo finansija. Završni 

budžet za robe i usluge u odnosu na početni budžet povećan je za 81,764 € i potrošen je na 88%. 

Postojala je konzistentnost u izvršenju potrošnje na robu i usluge tokom godineOpština je imala 

početni budžet za subvencije i transfere u iznosu od 24,663 € i ovaj iznos je povećan na 44,191 

€. Iznos trošenja na subvencije je preko 99%. U vezi pitanja Poboljšanje u izvršenju kapitalnih 

investicija  se navodi nizak učinak vezan za kapitalne investicije je glavni izazov sa kojim se 

suočava opština. Iako je došlo do poboljšanja u odnosu na prošlu godinu (u 2017 godini iznosio 

je 59%), potrošeno je 70% budžeta ove kategorije. To se desilo pošto menadzment nije napravio 

realno planiranje troškova i nije vršila redovne proračunske analize izvršenja budžeta.  Iako 

postoji poboljšanje u izvršenju kapitalnih investicija, neefikasno korišćenje raspoloživih 

sredstava rezultirala je neuspešnim postizanjem ciljeva organizacije, sa manje projekata za 

građane i finansiranjem tekućih godina obaveza iz budžeta za narednu godinu. Kod prihoda se 

kaze da Opština još nije uspostavila efektivne unutrašnje kontrole koje se odnose na prikupljanje 

i izveštavanje prihoda. Nedostatak dokaza o prekovremenom radu i o radnom iskustvu, Nalaz, 

Na osnovu Zakona o radu, prekovremeni isplate se obračunavaju za svaki sat rada, dodaje se 

dodatna vrednost izračunata na osnovnoj plati (20%, 30% i 50%). Od DKA nismo dobili listu 

dodatnih sati ni dokaze o radnom iskustvu. Iako se finansijski efekat identifikovanih odstupanja 

ne smatra visokim, samo postojanje takvih nedostataka predstavlja indikaciju nepostojanja 

efikasnosti unutrašnjih kontrola. Nalaz 4 Nepotpuni dosije radnika i nedostatak elektronskih 

dosijei, na osnovu Uredba 03-2011 o dosijeima državnih službenika, član 1 predviđa sve 

dokumente koji mora da sadrže dosije radnika. Tokom procesa revizije primetili smo da dosijei 

zaposlenih nisu kompletirani u skladu sa članom 1. Štaviše, članovi 1 i 9 Uredbe takođe 

predviđaju elektronske dosijei. Tokom revizije nismo bili smo u mogućnosti da osiguramo 

postojanje elektronskih datoteka. Rizik u ovome je Nepoštovanje zakonskih obaveza u vezi sa 

dosijeima državnih službenika može izazvati konfuziju i nejednak tretman osoblja. Nalaz 

Nepravilnosti u angažovanju osoblja za posebne usluge, Opština je tokom 2018 godine, 

angažovala neke radnike sa ugovorima za posebne usluge. Plaćanje ovih usluga izvršeno je iz 

kategorije robe i usluga. Četiri ugovora zaključeno je za redovne pozicije, a ne za stručnjake iz 

odgovarajućih oblasti. Jednog od njih angažovanih u nevombra mesecu nije zadržan porez na 

izvoru, kako je definisano zakonom br. 05-l-028. Takođe, zarade se proglašavaju mesec dana pre 

nego što se isplati, a dva radnika se isplaćuju jedanput tokom šest meseci, odnosno tri meseca. 
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Rizik, Angažovanje osoblja ugovorima za posebne usluge za pokrivanje redovnih pozicija utiče 

na povećanje troškova ugovaranja usluga i može rezultirati nerealnim uslugama zajedno sa 

potrebama opštine. Ne zadržavanje poreza na izvor osobe angažovane putem ugovora o 

posebnim uslugama povećava rizik da opština podleže kaznama od strane poreskih organa.  

Preporuka, Predsednik treba da obezbedi osigurati da se takvi ugovori koriste samo za posebne 

usluge, a ne za redovne pozicije. A zadržavanje poreza na izvoru za lica angažovana na 

ugovorima za posebne usluge treba da bude u skladu sa važećim zakonima. Nalaz Kupovina do 

100 €, tokom procesa revizije primetili smo da u kategoriji roba i usluga se dogodilo veliki broj 

kupovina ispod 100 €. Od jedne kratke analize proizilazi da je svih 894 transakcija izvršeno od 

90 € do 99,99 € u ukupnoj vrednosti od 87,179 €. U ovim transakcijama nisu uključivane 

troškove službenih putovanja, poštanskih troškova, komunalnih usluga itd. Ne isključujemo 

mogućnost da se neka od naplata je vršena ugovorom, ali većina ovih kupovina je bez procedure 

nabavke. Od toga, snabdevanje nameštajem je bilo 1.943 € ili 20 slučajeva. Najviši račun iznosio 

je 99,50 €, a najniži 98 €. Ostala oprema je 151 transakcija u iznosu od 13,742 €, kancelarijski 

materijal 158 transakcija u iznosu od 14,072 €, tehničke usluge 96 transakcija u iznosu od 9,152 

€ i održavanje 37 transakcija u iznosu od 3,161 €. Subvencije i transferi, Završni budžet za 

subvencije i transfere iznosio je 44,191€. Sa tog iznosa potrošene su 44,020€. One se tiču 

subvencija javnih i nejavnih entiteta, sportskih klubova, raznih nevladinih organizacija, kulturno 

umetničkih društava, itd. U poređenju sa prethodnom godinom ima povećanja troškova za 

9,575€, ovo se odrazilo povećanjem budžeta poređeno sa prethodnom godinom. Povodom ovoga 

Nemamo preporuke u ovoj oblasti kaze revizor, ali smo mi iz moje politicke partije znog 

transparentnosti trazili da nam se dostavi lista dobitnika subvencija sto i sada traizmo. Kod 

Kapitalnih investicija, Završni budžet za kapitalne investicije bio je 3,096,852€. Sa tog iznosa je 

u 2018 godini potrošeno, 2,157,695€. Oni se tiču izgradnje puteva, kanalizacija, školskih 

objekata, itd, Slabosti u upravljanju ugovorima i isplatama za kapitalne investicije, Neki od 

projekata se nisu mogli završiti zbog ne eliminisanja ostalih prepreka kao u nastavku: Kod 

putnog projekta "Asfaltiranje puta Kruešvo - Zlipotok (trogodišnji projekat"), U projektu 

"Izgradnja Gradskog stadiona u Dragašu", opština je platila racun za predračun o projktu u 

iznosu od 45,125 € kao i nepredviđene radove u iznosu od 2,750 €. Ukupan iznos ovog projekta 

je 47,875 €. Na osnovu izveštaja o primljenju radova datuma 24.12.2018, overen od strane 

menadžera ugovora i komisije za tehnički prijem projekta, koji je imenovan od strane 

predsednika datumom 18.12.2018, u okviru ovog predračuna bile su i pozicije od 22 do 28, 

"Materijal i radovi vezani za postavljanje kocki" u iznosu od 5,217.50 €. Tokom fizičkog 

pregleda, uz prisustvo opštinskog službenika, utvrdili smo da radovi za te pozicije nisu izvršeni. 

Iako su materijali (kocke, šljunak, itd.) Vezani za ove radove bili na radilištu. Takodje, u 

projektu "Izgradnja osnovne škole u Lopošniku", opština je izvršila projekat u ukupnom iznosu 

od 305.000 €. Od toga, 16,419 € su aneks ugovori, a osnovni ugovor 288,581 €.Na osnovu 

izveštaja o primlenju radova datuma 19.12.2018 uveren od strane menadtera ugovora, u okviru 

ovog predračuna ukljuceni su i a je i pozicija sistema kotlova u iznosu od 5,700 €. Tokom 

fizičkog pregleda uz prisustvo opštinskog službenika, otkrili smo da kotlov se ne nalazi u školi 

zbog nedostatka Topionice koji bi trebao biti u poseban aneks škole u svrhu postavljanja kotlova. 

Kotlov i dalje leži u prostorijama kontraktora na drugoj lokaciji i mi smo zajedno sa opštinskim 

službenikom obavili njenu fizičku proveru. Loše planiranje u izvršenju projekta može izazvati 

poteškoće u upotrebljivosti projekta. Nalaz u vezi Slabosti u planiranju kapitalnih investicija, 

Tokom revizije smo primetili da su kapitalni troškovi loše planirani, među tome, škola u selu 

Kosav, gde je prvobitno bilo predviđeno 43.359 €. Pobednička kompanija nije ispunila sve 
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kriterijume tendera, a to su administrativni kriterijum ili ISO 9001 standard. Tender je ponovo 

objavljen, a budžet je skoro udvostručen u iznosu od 83,359 €, uprkos činjenici da je zakon ostao 

isti. U početku je ovaj projekat predviđen da bude završen na godinu dana, a kada je ponovljeno 

trajanje projekta je produženo na dvije godine. Ovde je rizik u takve prakse povećaju rizik da se 

ne postigne vriednost za novac i ugrožava transparentnost, eliminiše konkurenciju i dovodi u 

pitanje kvalitet usluga i primljenih proizvoda. Nalaz Odstupanje od otvorenih procedura 

nabavke, prema izveštaju o ugovorima potpisanim za 2018 godinu, opština je potpisala 94 

ugovora putem procedure minimalne vrednosti. Tokom revizije mi smo primetili da postoji 

raspodela tendera, gde se za snabdevanje i usluge iste prirode razvijen niz procedura, kao što su: 

" Snabdevanje sa kompjuterima " izvršena su dva postupka u ukupnoj vrednosti od 1,604€; 

"Snabdevanje sa laptop, izvršena su dva postupka u ukupnoj vrednosti od 1,495€;  "Snabdevanje 

i montiranje kamere obezbedjenja", izvršena su dva postupka u ukupnoj vrednosti od 1,518€; 

“Snabdevanje sa materijalomzahigijenu", izvršena su cetiri postupka u vrednosti od 3,321€; i " 

Snabdevanje sa didaktičkim materijalom " izvršena su dva postupka u vrednosti od 1,988€. Sta je 

ditakticki materijal? Kašnjenje u deponovanju gotovine, Odloženi depozit gotovine nakupljene u 

blagajnama povećava rizik od zloupotrebe javnog novca. Ovo dovodi do pogrešnog izveštavanja 

o periodu prikupljanja odgovarajućih prihoda, a pored toga, takva praksa nije u skladu sa 

zahtevima važećeg zakonodavstva. Opšti zaključak o upravljanju: Postoji određeni broj slabosti 

upravljanja unutar, posebno u vezi sa polaganjem odgovornosti, upravljanjem rizikom kao i o 

kvalitetu menadžerskog izveštavanja. Takodje sam procitao i Plan o realizaciji preporuka, nadam 

se da cete ih realizovati tako da naredne godine Revizor nece imati nista sa nama.  

 

g.Laurat Krasniqi  - Pozdrav svima, ja sam procitao Izvestaj i kao i svaki Izvestaj Revizora u sebi 

sadrzi nalaze koji su nalazi opstinske administracije koja ima u svojoj nadleznosti menadziranje 

novca, objekata i ljudi. Ja bih se sadrzao na kategoriji kapitalnih investicija, na dva projekta gde 

radovi nisu zavrseni a menadzer projekta je je potvrdio i primio radove, jedan od njih je 

"Asfaltiranje puta Kruešvo - Zlipotok (trogodišnji projekat") i projekat "Izgradnja Gradskog 

stadiona u Dragašu", mi smo ranije podneli zahtev i dosijeu tendera za predhodne periode u vezi 

ovog stadiona a nikad nismo dobili odgovore. Drugi poitanje, da li iste ove osobe biti imenovane 

i za druge pozicije i projekte nakon ovoga, kada se zna da su oni uzrog ekonomskih steta 

opstinskog budzeta, jer su primali projekte a poslovi nisu bili zavrseni.  

 

g.Refik Latifi – Postovani, sto se tice nalaza kojie je predstavio Generalni revizor za 2018 god su 

u vecini nalazi koje smo imali i tokom 2017 god, te godine smo imali 19 preporuka dok sada 

2018 godine imamo 18 preporuka. U najcescem slucaju ove preporuke su iste prirode. Necu 

pojedinacno razmatrati ove preporuke jer su vec proradjene od strane kolega, jer je takodje ovaj 

izvestaj i na web stranici, ja zelim da se nadovozem u vezi Plana delovanja, sto se tice njega ja 

mislim da je veoam prost, ne detealjan i povrsno tretira preporuke koje su date od Nacionalne 

kancelarije Revizora, kakou tehnickom, jezickom i sadrzajnom nacinu. U vezi ovoga imam i 

obrazlozenja, strana 2 kod kolone Planirane aktivnosti koje treba preduzeti ja sam evidentiraio 

oko 15 jezickih gresaka, neznam koliko su one vazne, ali eto nema nigde slova e, ovaj trend nas 

prati do strane 19. Dok je prva kolona copy-paste onoga sto je dao revizor. Pored ovoga ima jos 

drugih tehnickih gresaka koje se mogu ispraviti, samo je potrebna mala paznja, mi smo 

institucija i ne smemo nastupatiu sa ovim greskama. Ovo je stop se tice jezicke i tehnicke strane 

a sto se tice sadrzajne strane, strana 17, Gradonačelnik treba da obezbedi da NjAB bude 

upotpunjen adekvatnim osobljem i da pregleda razloge za ograničene preduzete mere u vezi sa 
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preporukama. Predsednik nema nista slicno predvidjeno. Onda se kaze: Pravni službenik će biti 

posvećen izradi Pravilnika protiv korupcije, sto je veoma nejasno, ne treba da se kaze da ce se 

angazovati vec da ce preuzeti tu obavezu, ne da opstina sama sebi daje preporuke vec obaveze. I 

jos slicnih stavki sa recom “Treba”.  

 

g.Zaim Hajredini – Pozdrav svima, zaista je evodentno da smo prosle godine imali 19 preporuka 

a ove godine imamo 18, prosle godine smo imali modifikovano misljenje u adresiuranju pitanja 

ili problema, na srecu ove godine imamo Ne-modifikovano mišljenje sa isticanjem pitanja, sto 

nam daje jedan pozitivan smer u poboljasanju stanja, pitanje modifikovanog ili ne 

modifikovanog miusljenja bi trebalo da se uzima kao osnova. Mne eraduje cinjenica sto imamo 

Plan delovanja, nisam siguran jesmo li imali ranije takav plan, zato molim, ili trazim da se sve te 

predvijdjene aktivnosti povodom Plana delovanaj zaista realizuju.  

 

g.Samidin Xheladini – Niko predsedniku ne cini dobro ako mu govori da je nesto dobro ako ono 

nije, dok je Revizor nepristrasan. Mi bi smo hteli da revizro ne nadje nijednu gresku to bi bio i 

nas uspeh, kolega je govorio o modifikovanim misljenju i ne modifikovanom, 18 i 198, nama se 

nesme dozvoliti da nemozmoe menadzirati situacijom, trena da uradmo sve da bi smo je 

izmenadzirali kako valja. Sto se tice plana delovanja, on je super i tako treba da deluju, medjutim 

postoji li mogucnost da se izvrser zabrane, komisije kaze, komisije su i ranije postojale. Ta 

komisija je potpisala izvodjacu radova bez da zavrsi posao. Kako sada, komisije su formirane 

regularno a revizor je pronasao krsenje zakona. Pravi saradnici su oni koji ce ti ukazati na greske, 

reci im javno da ti ne cine tu cast takvi prijatelji. 

 

g.Nexhat Isufi – Pozdrav svima prisutnima, ispred nas imamo jedan dokumenat koji je izradjen 

na nezavistan nacin a sa ciljem dobrobiti i podrske lokalne vlasti, znamo da ce uvek biti nalaza 

ali treba da nastojimo da oni budu minimalni iz razloga da budzety koji smo usvojili zaista ide na 

pravo mesto. Imam moje primedbe, imamo slucaj da smo tenderisali nekoliko puta jednu istu 

stvar, zasto to tako, da li obnavljamo tender iz razloga sto zelimo da ga nekome damo. 

Snabdevanje kompijuterom, tenderisano dva puta, onda 4 puta, sume su niske ali ovi nalazi 

revizora se moraju resiti. Ono sto je vazno pomenuti, vrsi se isplata sume za ne dovrsene 

projekte, iako se dobija obecanje od strane izvrsioca radova da ce zavrsiti projekat on to nece, ili 

ce zavrsiti samo 50 % od celokupnog projekta jer je vec uzeo pare. Takodje da kazem da ovo 

nije dobro ni za nas kao skupstinu a ni za lokalnu vlast koja menadzira javni novac. 

 

g.Shaban Shabani –Postovani delegati, hvala na vasim diskusijama, kao sto sam rekao, na kraju 

ovog dokumenta postoji pismo konfirmacije, sto znaci da smo se mi slozili sa svim 

konstatacijama na koje je ukazao revizor a koji je u svim aspektima nezavisni organ. Vase date 

diskusije su takodje u cilju poboljsanja lokalne uprave, sve nalaze koji su dati ne osporavamo vec 

pokusavamo da pronadjemo adekvatna resenje za elominaciju tih nalaza. Sto se tice nalaza u vezi 

projekta puta Krusevo-Zlipotok, to je 3 godisnji projekat, komisija je racunajuci da je to 3-

godisnji projekat i iz bojazni da ne propadnu sredstva izvrsila placanje sume na ime ne zavsrenih 

radova sa namerom da ce se ti radovi svakako nastaviti zavrsavati u narednom periodu. Sto se 

tice skole u Kosavce, istina je da smo ponistili tender iz razloga sto su predmeri i predracuni 

pravizisli sumu budzeta. Tako da su firme odustale od projekta, a kod revizora se to smatralo kao 

ponistenje tendera. Sto se tice nalaza kod plate i dnevnice mislim da nema zloupotrebe u ovom 

pogledu, u pitanju je bio nalaz za isplatu radnika koji su bili angazovani van radnog vremena, 
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zaista se mora ispostovati ovo nacelo i da se poboljsa i ova kategorija sa relevatnim dokazaima o 

radu nav radnog vremena. Takodje je bilo nalaza u vezi nedostatka elektronske forme dosijea, 

mogu reci da iz godine u godinu imamo poboljsanje svake godine i da cemo uskoro imati sav 

dosije radnika u elektronskoj formi. Sto se tice radnika sa posebnim ugovorom, nemamo toliko 

koliko ste pomuneli, imamo samo3-4 radnika sa posebnim ugovorm o radu, radnik koji odrzava 

groblje palih boraca, cuvar u srednjoj skoli i jedan radnik u mesnoj kancelariji u Brodu, ima vise 

radnika koji radi ali oni nisu na nas plati spisak to su radnici angazovani od strane Ministarstva 

Rada i oni nemaju nista sa nama u smislu placanja. Sledeci nalaza koji je predstavio revizor je 

bio placanje do 99 eura, sto je i nasa zamerka, ovde se mozda moze povezati i ono u vezi ne 

dobrog planiranja sredstava, iako mogu da kazem da ni tu nema zloupotrebe jer je to proces koji 

se kontrolise od strane nekoliko sluzbenika. Takodje u vezi skole u Lopusniku, revizor je 

upoznat sa materijalom, bio na licu mesta, vide materijal. Zbog ne mogucnosti da se poslovi 

zavrse na vreme, sistematizovan je materijal na drugom mestu u vezi cega je upoznat i revizor i 

ostali organi. Sto s etice imenovanja istih osoba u komisijama, nemamo drugog izlaza, imamo 2-

3 radnika koji to rade i moramo se osloniti na njih, a zloupotrebe polazaja nema, jer da ih ima 

bilo bi oreduzimanja mera, nemamo dovoljno kapaciteta tako da ostaj da se ponovo oslanjamo na 

ove radnike Urbanizma. Ove godine kao sto znate imamo dogovoreno sa kompanijom koja ce se 

baviti nacrtom projekata a mi kao opstina cemo samo nadgledati. Refik je pomenuo da je imamo 

iste ili slicne nalaze koji nas prate u 2017 i 2018 godini, ja mislim da ce tako ili slicno biti i u 

2019 godini, postoje neke jezicke greske a mozda i tehnicke koje cemo ispraviti na nacin da plan 

bude kompletan. Pomenuo je da je plan bled i izbledjen, mozda je i tako, nama je bilo vazno da 

imamo plan i da se po njemu radi. U vezi kupovine kompijutera, nismo hteli da to bude 1 po 1 

vec da se sakupe svi zahtevi i da se kupe kompijuteri zajednicki jer ce mozda i jeftinije kostati.  

 

g.Betim Merdiu – Prelazimo na glasanje preporuka. Ko je ZA-18, PROTIV-0, UZDRZAN-0. 

 

  

Cetvrta tacka dnevnog reda 

g.Betim Merdiu – U okviru ove tacke imamo: Razmatranje i usvajanje Izvestaja o troskovima za 

period Januar-Jun 2019 godine.  

 

g.Shaban Shabani - Na osnovu člana 58 (J) Zakona 03-L / 40 o lokalnoj samoupravi (Službeni 

list Republike Kosovo br. 20/2008 od 04.06.2008) i člana 45.4 zakona 03 / L-048 o upravljanju 

javnim finansijama i odgovornosti (Službeni list Republike Kosovo br. 27/2008 od 03.06.2008.) 

Predstavljam kratak rezime šestomesečnog finansijskog izveštaja za izvršenje budžeta za januar-

juni 2018. godine. Finansijski izveštaji prikazuju informacije o budžetu, novčanom toku, 

prihodima, platama, izdacima za robu i usluge, komunalije, subvencije i transfere i izdacima za 

kapitalna ulaganja Ovaj finansijski izveštaj predstavlja prihode i rashode za januar-jun 2019. i 

upoređuje se sa istim mesecima prethodne 2 godine. Budžet za 2019. godinu usvojila je 

Skupština u iznosu od 8.404.652,00 eura, nakon prenosa neiskorištenih vlastitih prihoda za 2017. 

godinu u iznosu od 741.232,83 eura i prihoda iz donatorskog fonda prethodne godine u iznosu od 

13.028,65 eura, opštinski budžet u periodu izveštavanje iznosi 9.158.913,48 evra. Opštinski 

budžet u ovom izvještajnom periodu potrošen je u iznosu od 2.746.447,39 eura, a u poređenju sa 

istim izvještajnim periodom prethodne godine, potrošeno je manje za 7,03%. Plate i zarade - 

Plate su veće u odnosu na prethodni godinu za 1,69% zbog povećanja plata i povećanog radnog 

iskustva. Rashodi za robe i usluge - manji su za 5,87% u odnosu na isti period prethodne godine. 
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Ovo pokazuje dobar oblik uštede u budžetu kroz neke ekonomske kodekse. Komunalne usluge - 

veće su za 9,59% u odnosu na period izveštavanja prethodne godine. Subvencije i transferi - veći 

su za 286,60% u odnosu na isti period prošle godine. Ove godine je izvršeno više plaćanja zbog 

nekih hitnih slučajeva o kojima je prijavljena naša opština i plaćanja nevladinim organizacijama. 

Rashodi za kapitalne investicije - u poređenju sa istim periodom prethodne godine, rashodi za 

ulaganja su manji za 66,47%. U ovo vreme izveštavanja o troškovima, kapitalne investicije su u 

fazi razvoja. Do sada su 53 projekta u postupku tendera. Prihodi iz sopstvenih izvora opštine - 

manji su za 5,39% u odnosu na isti period prošle godine. Tabela pokazuje da izveštaji i iyvodi o 

rođenju, smrti i venčanju nisu od očekivanog nivoa, ali program ih evidentira kao ostale matične 

naknade. Hvala, nadam se da ce vasi komentari doprineti boljem sastavu ovakvih izvestaja. 

 

g.Velid Hadzisin – Prvo ću se osvrnuti na sam naslov ovog dokumenta, koji kaže da je ovo 

izveštaj o troškovima za period januar - jun 2019 godine a ovde su predstavljeni i prihodi, nije 

samo o troškovima već i o prihodima. Bolje bi bilo da se naziva finansijski izveštaj za period 

januar - jun 2019 godine. Ono što je zabrinjavajuće u ovom izveštaju jeste veoma nizak stepen 

realizacije kapitalnih investicija u odnosu na prošlu godinu, ostvarili smo jednu trećinu 

planiranih projekata na osnovu izveštaja. Možda je situacija sada mnogo bolja ali u izveštaju 

stoji da smo potrošili 153.000 EUR a prošle godine je bilo 457 hiljada EUR. Jako je nezgodno ili 

simptomatično da nam kapitalne investicije najgore idu kada angažujemo neku firmu sa strane, 

bilo da je za planiranje ili za nadgledanje radova, onda kada smo imali nadgledanje radova nismo 

postigli odgovarajući stepen realizaciji kapitalnih investicija sada kada imamo firmu koja treba 

da planira projekte, također kasnimo sa realizacijom projekata. Ja mogu da razumem da firme 

imaju zakonskih mogućnosti da ponekad zloupotrebljavaju zakon, međutim, ukoliko se to 

nastavi ja bih zahtevao od predsednika da kancelariju za planiranje opremi softverima, najboljom 

opremom i da oni sami planiraju projekte jer u protivnom nećemo biti u stanju da realizujemo u 

dovoljnoj meri kategoriju kapitalnih investicija. Takođe naplata sopstvenih prihoda, u nekoliko 

navrata smo zahtevali da se napravi jedan plan sopstvenih prihoda, koji bi obuhvatao i one koji 

godinama ne izvršavaju nikakve obaveze prema opštini a opština veoma blagonaklono gleda 

prema njima, zato što su to neki ljudi kojima ne smemo reći ništa. Tražim da direktorat 

ekonomija i finansije pripremi jedan plan naplate, pogotovo onih sopstvenih prihoda koji se vuku 

još od vreme rata. Ako se ne varam imamo više ili oko 2 miliona duga prema opštini. Trebalo bi 

napraviti jedan plan i da se započne sa realizacijom tog Plana, u protivnom i obični građani će 

prestati da plaćaju obaveze prema opštini jer ako neko ko je jak nema da plati zašto bi jedan 

običan građanin plaćao koji ne može da sastavi kraj sa krajem. 

 

g.Samidin Xheladini – Strana 1, Isto tako, u budžetu 2019. godine takođe su prenete 13,028.65 

evra nepotrošena sredstva od 2012. godini koja pripadaju donatorima, verovatno je tehnicka 

greska. Sto se tice realizacije, pola budzeta ide na plate a ostrali deo je podeljen, veci deo 

postotka pripada kapitalnim investicijama, treba preduzeti hitne mere kako bi realizovali budzet 

najbrze moguce jer nas moze uhvatiti i sneg, jer je ovo planinsko podrucje. Video sam na terenu 

da je pocelo snabdevanje drvetom za ogrev, sto je dobro ali mislim da je kvalitet veoma los, 

treba se izmeriti kolicina drveta koja se dostavlja skolama. Kontigentna placanja, ponovo imamo 

placanja. Kod subvencije strana 7, Na ime subvencija i transfera u periodu januar-jun 2019. 

godine isplaćeno je 90.850,00 evra, što je za 286.60% veće nego u istom izvještajnom periodu 

prethodne godine. Iz kategorije subvencija u ovom periodu, više koristi su imale međunarodne i 

ne vladine organizacije nego u istom periodu prethodne godine. Koje organizacije sui male 
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koristi to zelimo da znamo. Sto se tice sitnog novca, imamo novbost, kako to ide, kome se daju i 

kako to opravdava korisnik. Kod odrzavanje i poprvaka vozila imamo novost, sta je tu problem, 

da li ste zaustavili vi ovo ili se auta vise ne kvare.  

 

g.Laurat Krasniqi – Necu puno diskutovati o prihodima ali hovu kod rashoda, imamo kategorije 

ostali troskovi putrovanja u zemlji, od 2018 do 2019 godine imamo enormno povecanje ove 

kategorije od 1400 % vise. Ovo je za mene ne shvatljivo, jer u 2018 je potroseno oko 860 eura 

dok tokom 2019 12.200 eura, dali ste povecali broj vozila ili sta ste vec uradili. Nijedna logika ne 

moze da objasni ovoliko povecanje. Morate preduzeti mere povodom ovoga, ili vam je mozda 

vec pocela kampanja pa morate cesce da koristite vozila opstine.  

 

g. Shpetim Hajredini – Postovani, Maksimalan pozdrav za Samidina, nisam izašao nikoga da 

hvalim jer pohvale dolaze iz zajednice, Samo sam hteo da kažem nešto gospodinu Lauratu,  u 

vezi koda 1331, koji je govorio o troškovima putovanja u zemlji a nije pogledao kategoriju ispod 

nje i ne bi trebalo da tako govorimo je da se tako ponašam prema određenom kategorijama. 

 

g.Laurat Krasniqi - Opozicija se bavi negativnim stvarima pozicije, ja nisam iz LDK-a da vas 

hvalim, ja sam govorio o toj tački dnevnog reda jer zaista ima enormne visoke cene, a ima 

poboljšanja u troškovima putovanja van zemlje, za ovo treba direktor da nam da objašnjenje da 

možda slučajno nisu promenili kategoriju. 

 

g.Seljman Osmani - Poštovani prisutni, što se tiče realizacije ovog izveštaja pola novca od ovog 

planiranog budžeta se troši na plate, što se tiče ostalih kategorija to su kapitalne investicije. 

Preostala polovina ide za kapitalne investicije. Najviše se sredstva troše oko infrastrukturnih 

projekata, imamo velikih problema i čuli smo diskusije delegata koji su dali dobre sugestije. 

Nemamo ni jedan izveštaj komisije, sta se i koliko uradilo, koliko je novca potrošeno, imamo 

samo ove izveštaje direktorata finansije u vezi plata i troškova a ovde u ovim papirima imamo 

medicinsko snabdevanje, a ovde u domu zdravlja u Dragašu sa jednim džogerom se riba pod i wc 

i laboratorija i sve ostalo. Zamolio bih predsednika da na narednoj skupštini pozove sve direktore 

da budu prisutni na skupštini i da prate kompletnu skupštinu. Oni su izvršna vlast i treba da čuju 

naše sugestije. Što se tiče infrastrukturnih projekata vidimo po raznim tabloidima slikanje 

političkih partija ispred projekata koji se realizuju kako bi pokazali da oni otvaraju puteve i 

realizuju projekte, a šta smo mi ovde, koga mi predstavljamo, svako otvaranje se završi i oni se 

slikaju. Svi građani su podjednaki i to je njihov novac. Ako treba da se tako hvalimo ja ću od 

sutra svugde gde bude izgradnja od Opolja pa do Gore gde god ima realizacija nekih projekata ja 

ću se pojavljivati tamo i slikati se, trebali bi da preskočimo te političke farse.  Takođe bi želeo da 

obavestim skupštinu u vezi arogantnost ponašanja zamenika gradonačelnika tokom otvaranja 

puta na granici Kosovo Makedonija. Ako je predsednik mogao da obezbedi vozilo za njegovog 

zamenika mogao je da to uradi i za nas. Nemojmo da zloupotrebljavamo javni novac i 

zloupotreba javnih vozila. 

 

g.Zinaida Elmazi -  Pozdrav svima, ja ću se nadovezati na izjavu Selmana i mislim da ne bi 

trebao da napušta skupštinu, jer bi trebao da čuje i on ovo izlaganje, kao što je malopre 

napomenuo od skoro je bilo svečano obeležavanje početka projekta proširenja puta Zur-Brod 

koji bi trebao da počne uskoro sa radom. Zamolila bi kolege iz nevecinjske zajednice da nemaju 

razloga za ljutnju i da po web stranicama ne pljuju ničije uspehe. Znamo da direktorat za 



10 | P a g e  
 

urbanizam je predao taj zahtev 25/9/2018 godine, ipak je to nečiji uspeh i nema potrebe da 

nikom ne bude krivo i da niko od nas ovde nekog pljuje. To je u interesu naše zajednice, a ko se 

tamo eksponira to je njegov problem. Na toj ceremoniji svi su bili pozvani pa ko je mogao on je i 

prisustvovao, nama na primer ovde ništa ne smeta kada su u pitanju srpski socijalisti kada 

finansiraju, kada se eksponiraju, mi nikada ništa nismo rekli, neka se radi i gotovo. Sa druge 

strane ovo što se realizuje jeste uspeh jednog direktora i dalje neka tako ostane, neka direktori 

rade a mi imamo ljude na centralnom nivou koji će gurati te projekte. Gde je gospodin iz 

goranske zajednice neka se zapita da li je on nekada doneo nekakvu investiciju ovde ili slično 

tome. Takođe treba da zaustavljate i oduzimate reči njima kada budu izlazili iz teme dnevnog 

reda a ne samo meni. 

 

g.Redzep Kamberi -  Poštovani ja ću podržati ovaj izveštaj o troškovima a ujedno ću iskoristiti 

priliku da možda po treći put apelujem kako na zakonodavnu tako na izvršnu vlast da projekte 

koje planiramo sa njihovom realizacijom počinjemo već na proleće. Imali smo situaciju da se 

deo sredstava zbog ne realizovanih projekata vraća u budžet Kosova a sada imamo situaciju da 

veliki deo projekta, ja shvatam da projektantska kuća nije dostavila sve projekte direktoratu za 

urbanizam ali apelujem na izvršnu vlast da iskoristi svoj uticaj i ubrza taj proces kako bi projekti 

predviđeni za ovu godinu počeli da se rade, jer imamo dugogodišnju praksu da se projekti počnu 

da se rade na jesen a onda ostaju ili nedovršeni ili kvalitet izvedenih radova nije na nivou. 

 

g. Zaim Hajredini - I ja kao moj kolega podržavam ovaj finansijski izveštaj, vidi se da ima 

poboljšanja, ne znam koliko je ovo realno prikazivanje stanja jer je ovo prvo šestomesečni 

izvestaj, apelujem da se izvrši pritisak pogotovo na kompanije sa kojima smo potpisali ugovore u 

vezi kapitalnih investicija da što pre dostave svoje izveštaje i da preostale delove projekata se 

iznađe mogućnost ponovnog otvaranje tendera za te za ostale projekte, imamo vreme da zaostali 

ili preostali deo od realizaciji kapitalnih investicija ponovno stavimo u proceduri tendera. Na 

način kako bi što manje sredstava otišlo u suficit. Jer čak i za opštinski imidž nije dobro kada 

velika suma sredstava iz opštinskog budžeta ode u suficit. Tako da apelujem još jednom da se 

započne što pre sa realizacijom projekata i da kompanije započnu što pre svoje obaveze. 

 

g.Valon Shabani - Pozdrav svima, zahvaljujem svima na date preporuke u vezi izveštaja budžeta 

za period januar-juni 2019, kao što ste primetili mi smo ovim izveštajem ispunili i jednu od 

preporuka generalnog revizora a to je da smo angažovali kompaniju za izradu projekata za 

kapitalne investicije. Ova kompanija vrši nacrt projekata ali ne sa intenzitetom kojim smo mi kao 

opština očekivali. Dobili smo informaciju iz kancelarije za javne nabavke da tokom i do 

momenta izveštavanja a tokom izrade ovog šestomesečnog izveštaja još 60 projekata je ušlo u 

procesu tenderisanja, nadamo se da do kraja godine ćemo postići da realizujemo sve kapitalne 

investicije. Što se tiče subvencija vi ste upoznati da jednom vašom odlukom smo povecali ovu 

kategoriju sredstava što vam zahvaljujem, ova sredstva su potrošene uglavnom na organizacije 

međunarodnog i ne vladinog karaktera. Vi ste upoznati da imamo saradnju sa UNDP-om i sa 

Caritas-om i sa nevladinim organizacijama, vi znate da su sve te procedure tekle po zakonskim 

regulativama javnim pozivom. Poziv je bio objavljen na web stranici opštine, formirana je 

komisija, razmatrala je projekte, i sve je određeno u skladu sa pravilnicima na snazi kao i 

zakonima na snazi. Dok preostali deo sredstava je bio namenjen za hitne medicinske slučajeve u 

vezi kojeg je takođe bila formirana komisija koja je razmatrana ove zahteve. Što se tiče koda za 

gotov novac, mišljenje ministarstva finansija tokom službenih poseta formiran je ovaj kod, jer 
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ako jedan službenik vrši posetu van zemlje na osnovu zemlje u kojoj putuje ovom službeniku se 

da je sitan gotov novac u slučaju da ima potrebe da koristi taj novac za piće i hranu. Troškovi 

javnog informisanja, pored što plaćamo prenos sednica skupštine znate da opština je imala puno 

aktivnosti tokom ovog perioda i svi te aktivnosti su transferi sane preko lokalna radija ili 

televizije. Ostali troškovi putovanja u zemlji, baš je ovo odluka ove skupštine kada smo glasali u 

vezi transporta učenika za osnovne škole u Plajnike i Kosavce, Zrze-Dragas, Rrence-Dragash, 

Plav-Dragash, znači ovo je kod koji se koristi za ove namere. Tako da ovi troškovi Iz razloga što 

ministarstvo ne dozvoljava da se oni kategorišu u zasebne kategorije smo morali da ih postavimo 

u ostale troškove putovanja u zemlji. Nije u pitanju nikakvo korišćenje vozila niti nešto slično. 

Što se tiče izveštaja komisija, izveštaji komisija u smislu prijema radova oni su izveštaji 

namenjeni samo za direktorate ne i za skupštinu ali se do ovih izveštaja može doći posebnim 

zahtevom u nadređenim direktoratima. Što se tiče suficita, vi ste upoznati da svi ekonomski 

operateri kada apliciraju za projekte apliciraju sa najnižom sumom novca. I pored toga imamo za 

ostale projekte to jest su mi zaostalih projekata, prošle godine smo pokušali da izvršimo duplu 

proceduru tenderisanja, ponekad zaista nema izlaza osim da sredstva odu u suficit. Predsednik 

svake godine pre početka radova održava jedan sastanak sa svim ekonomskim operaterima baš iz 

ovog razloga da ih upozna sa narednim procesima otvaranje tendera i realizacija kapitalnih 

investicija te ih savetuje da ne apliciraju sa najnižim cenama već sa realnim cenama koje su 

potrebne za realizaciju kapitalnih investicija. Što se tiče kapitalnih investicija maksimalno smo 

angažovani sa svim kancelarijama, javnu nabavke, ostalim kancelarija planiranja da se svi 

projekti završe na vreme. 

 

g.Nexhat Isufi -  Zelim da se obratim predsedniku opštine i njegovom osoblju da budemo iskreni 

imajući u vidu da neće biti revizija budžeta ove godine da budemo obazrivi da nam sredstva se 

ne vrate na centralnom nivou. I da se ta sredstva vrate Ramushu koja će biti dodeljivanja na ime 

lečenja visokim funkcionerima. U selo Bljac je određen projekat u visini od 80.000 EUR, 49000 

EUR je realizovano na ime ovog projekta znači zaostala je suma u visini od oko 30.000 EUR, 

faktički će ova sredstva se vratiti u budžetu Republike Kosova. Pored toga što se ova sredstva 

vraćaju mi kao predsedništvo sela smo podneli jedan zahtev delegati ma skupštine da obrate 

pažnju i učine nešto povodom toga što ovi radovi ne idu onako kako su predviđeni po projektu. 

Zahtevi koji budu dolazili od strane predsedništva sela zaista se trebaju moraju ozbiljno shvatiti i 

uzeti u obzir, da zaista to malo radova koje je predviđeno za realizaciju u selima se zaista odradi 

onako kako valja. 

 

g.Shaban Shabani -  Zaista je tačno da malo kasnimo sa realizacijom kapitalnih investicija, mi 

dajemo maksimum da u okviru određenog vremena realizujemo sve predviđene projekte za ovu 

godinu. Istina je ono što je Nedžat rekao u vezi sela Bljač. Mi smo se već zauzeli za ovo pitanje i 

već planiramo drugi deo projekta u ovom selu. Veoma teško je što se tiče suficita da nam ne 

ostanu sredstva iz projekata, i ako mi planiramo realnu cenu da se sa njom realizuje jedan 

projekat. Sad zakonsko pravo je ekonomskog operatera da konkuriše onako kako on želi. 

Problem jeste to što ove godine nećemo imati reviziju budžeta i ako je to bio glavni zahtev koji 

je proistekao sa kolegijuma predsednika opština, tako da jedan od takvih rezultata će biti i 

zonalne karte koje smo predvideli da uradimo ove godine što znači da već unapred rečeno 

imamo sredstva koja će ići u suficit. Nažalost imamo sredstva koja su namenjena za izgradnju 

centralnog vodovoda i kao takva ta Sredstva su blokirana imajući u vidu da ne možemo naći 
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zajedničko rešenje u vezi nastavka izgradnja centralnog vodovoda jer je predmet na većim 

instancama da odluče u vezi tog projekta. 

 

g.Hajrudin Hodza - gospodine predsedniče, ovi koji izlaze sa niskim cenama na tenderima, da li 

mi imamo pravni akt da izlazimo i tužimo ove firme tako da ove firme se kazne sa određenim 

penalima, da se niko ne igra sa našim projektima, verovatno imamo pravnike koji to mogu rešiti, 

predlažem da kada budemo predložili projekte da ako eventualno firma ne izvrši projekat onako 

kako je po planu da se kazni određenim penalima, samo toliko hvala. 

 

g.Shaban Shabani -  Da, postoje penali predviđeni za takve ne odgovorne kompanije ali zaista 

moram da kažem da su ti penali veoma niski i svi ekonomski operateri ih mogu preuzeti i platiti. 

Najveći problem je to što niske cene nam donose ustvari nizak kvalitet realizacije projekata. A 

veoma teško je u međuvremenu zaustaviti jedan projekat. Bilo bi dobro a i najbolje da građani 

tokom realizacije projekata učestvuju u prijavljivanju neregularnosti. Sa druge strane smo mi u 

problemu ako zaustavimo realizaciju projekata jer će nam kasnije trebati još dva do tri meseca da 

nastavimo taj projekat sa drugom firmom. 

 

g.Betim Merdiu -  Prelazimo na glasanje. Ko je za usvajanje šestomesečnog finansijskog 

izveštaja. ZA-16, PROTIV-1, UZDRZAN-5. 

 

 

Peta tacka dnevnog reda 

g.Betim Merdiu – U okviru ove tacke imamo: Razmatranje zahteva NN “Brruti-Ing” za 

predhpdnu saglasnost za koriscenje zemljista za kamenolom, za detalje ce nam se obratiti 

predsednik. 

g.Shaban Shabani - Zahtev je poslat skupštini ali ću ja i pored toga da ti određena objašnjenja, u 

zahtevu stoji da je ovo zemljište šumske agencije, izmeđuostalog se zahteva i saglasnost opštine 

za investicije, imovina kao što sam rekao nije u vlasništvu opštine, u zahtevu smo videli da ova 

kompanija ima i saglasnost građana, ostaje znači na skupštini i delegate da odluče onako kako je 

najbolje. Ovo je lokalna kompanija koja ima zaposlene radnike iz naše opštine tako da ne bi bilo 

loše da se ovoj kompaniji da saglasnost. Za sada nemamo nikakvih žalbe i pritužbe na ovu firmu. 

g.Elira Sylejmani -  Pozdrav svima prisutnima, kao predstavnica parlamentarne grupe PDK-a, a 

ujedno i delegat koji dolazi iz ovog sela odakle je ova kompanija zahtevam od prisutnih delegata 

podršku za davanje saglasnosti ovoj kompaniji "Brruti Ing", kada tražim vašu podršku za davanje 

saglasnosti ovoj kompaniji ili ovom investitoru ja sam se za snimala na potpis predsedništva sela 

zajedno sa stanovnicima sela tako da i ja na osnovu toga tražim vašu podršku. 

g.Redzep Kamberi -  Poštovani prisutni, ja bih se osvrnuo na sva tri zahteva i imam neke 

primedbe pa zato tražim objašnjenja od strane predsednika opštine. Prvi predlog u vezi 

kompanije "Brruti Ing", ispoštovacu volju koleginice a i verovaću na reč da se radi o iskrenoj 

nameri obzirom da se ovde nalaze i potpisi građana i taj ću zahtev podržati. 

g.Nexhat Isufi -  Pozdrav svima, moje mišljenje je da svaka investicija koja dolazi u našu opštinu 

je u službi zapošljavanja i dobrobiti građana, tako da sam mišljenja da se ovoj firmi treba dati 
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saglasnost jer od nas se traži samo saglasnost a on će morati pribavljati ostale dozvole od drugih 

institucija. 

g.Naser Myrtezani -  i mi kao politička partija LDK  podržavamo ovu investiciju i ovu inicijativu 

imajući u vidu da u zahtevu imamo potpisa građana kao i mogućnost zapošljavanja od strane ove 

kompanije. 

g.Zaim Hajredini -  takođe i moja politička partija podržava ovaj zahtev, Jedina stvar koja se 

treba pomenuti da prilikom ovakvih slučajeva i ranijih slučajeva jeste da često puta u vezi 

ovakvih slučajeva nam se ne dostavlja detaljni materijal pa nas često dovode do svrsenog čina, i 

onda da zbog nedostatka materijala se računamo da smo protiv. Ne znam koliko je realno i 

koliko se mi možemo orijentisati kada nam dostave samo beli papir sa određenom parcelom, ne 

možemo znati je li to put, gde je put, gde su ostale parcele i slično tome, a sa druge strane kada 

vidimo u zahtevu da ima veliku podršku građana nam daje do znanja da je sve u redu ali bilo bi 

kao što sam i rekao u redu da nam dostave neku fotografiju da li preko Google Maps, da li preko 

bilo koje druge aplikacije da bi imali jasnim sliku o kojoj parceli se radi. 

g.Zinaida Elmazi -  Mislim da je lepo da se podrži ovaj zahtev, međutim loše je u tome što 

gospoda koja podnosi ovakve zahteve nikad ne prisustvuju na ovim sastancima i niti su voljni da 

dođu da sami prezentuju ove zahteve skupštini. Ovde ima 34 potpisa sto znači da ovaj zahtev 

ima podršku toliko građana, ali takođe mislim da ovo nisu potpisi svih građana već mislim da je 

to selo puno veće, nije ni to problem ali bilo bi dobro da nam se da takođe ime pa da se zna o 

kojoj parceli se radi da sutra ne imamo mi probleme. Jer ja ne bi htela da dižem ruku kada je u 

pitanju zemlja, iz verskih razloga, jer zemlja je veoma teška i moramo dobro da razmišljamo šta 

radimo i kako činimo, jer ovo je kao što znate samo život i on je prolazan i mi smo samo putnici 

na ovom svetu. U buduće kada budete primali ovakve zahteve htela bih da tražite da i investitori 

dođu i učestvuju na skupštini opštine Dragaš. Da vidimo dodatne informacije, koliko će građana 

uposliti, koji su njihovi interesi i slično. I ja bih danas možda glasala jer je Opolje u pitanju i 

mene baš briga, podići ću ruku i daću glas ali ja to ne bih uradila jer je u pitanju zemljište. 

g.Laurat Krasniqi - Pozdrav svima, naša saglasnost u ovom pitanju ne znači da mi njemu dajemo 

zemljište da bude u njegovom vlasništvu, jer u stvari to nije naše vlasništvo. Ova parcela jeste u 

vlasništvu šumske agencije i mi kao skupština bi trebalo da podržimo ovaj zahtev jer kao što ste i 

vi videli ima podršku građana, tako da ne vidim ništa loše u tome da se ovaj zahtev podrži. 

g.Betim Merdiu -  Prelazimo na glasanje, ko je za-18,  protiv-2,  uzdržani-0. Ovim zaključujem 

da se usvaja zahtev iz ove tačke dnevnog reda. 

 

Sesta tacka dnevnog reda 

g.Betim Merdiu – U okviru ove tacke imamo: Razmatranje i usvajanje 3 Predlog-Odluke 

predsednika opstine 

g.Laurat Krasniqi – Sto se tice gradnje, mislim da je doslo do pogresne iterpretacije jer je u 

pitanju imovina, realno, ona imovina koja pripada privatnom investitoru, u vlasnistvu opstine sto 

je i zahtev gradjana, mozda taj deo nekom odgovara a nekome ne, ali je vecina za da taj deo 
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predje u vlasnitvu opstine i onda da se prebaci gradjanima da to koriste za svoje potrebe ali ne za 

gradnju, vec samo da se daje zajednici za koriscenje i potrebe zajednice.  

g.Shaban Shabani – Predlog dolazi kao rezultat planiranja koje smo imali iz prosle godine, to je 

zahtev i potreba gradjana sela Brezne da imaju jednu parcelu za koriscenje za groblje. 

Procedurea nalaza proglasenje javnog interesa kako bi se nastavilo sa daljim procedurama. 

Gradjani i vlasnici su obavesteni, prihvatili su proceduru, i upoznati su sa proceduraam 

odredjivanja cene od strane komisije koja ce vrsiti procenu. Imajuci u vidu da je ovo zahtev sela 

Brezne, da ce najverovatnije dobiti vasu saglasnost, sa dopunom onoga sto je pomenuto. 

g.Redzep Kamberi -  Poštovani, ja ću podržati predlog odluke o izgradnju seoskog groblja ali ću 

po ko zna koji put apelovati a pogotovo na predsednika opštine i izvršnu vlast da, apelujem na 

vas da se što pre proglasi i javni interes u donjem Dragašu za izgradnju puta i shodno tome se 

pristupi bržem određivanju zonskih tačaka i izvrši eksproprijacija, to jest prvo proglašenje 

javnog interesa, pa eksproprijacija i da se počne sa izgradnjom puta. Ako sada izađemo u 

Dragašu videćemo da je taj put neprohodan. Dakle, predlog odluke u vezi izgradnju groblja u 

selu Brezne ću podržati, imam predlog za davanje opštinske imovine na korišćenje za posebne 

slučajeve u vezi Ministarstva kulture, omladine i sporta bez konkursne procedure. Ovo je za 

mene skroz konfuzno, pogotovo tacka 2 pod c, nije mi jasno i voleo bih da mi objasnite pojam 

„individualna državina“ taj pojam mi nije jasan, pa bih voleo da mi to objasnite. Nije mi jasno 

kome se ovo zemljište izdaje na korišćenje, ko je podneo ovaj zahtev, da li je to neka firma ili 

pojedinac i koliko vidim u priloženoj dokumentaciji iz ministarstva se na stranici 2 obracuju 

predsedniku opštine gospodinu Salimu Jenuziju, koliko ja znam on je već bivši predsednik 

opštine a gore imamo datum 05.03 2019 godine, od tog datuma vi ste gospodine predsedniče 

aktuelni predsednik opštine i to mi nije jasno. Ako je tehnička greška treba da se ispravi i to je 

stramota za administraciju. Zar u Ministarstvu kulture, omladine i sporta ne znaju ko je 

predsednik opštine Dragaša. Takođe nije mi jasno na strani četiri, ovde piše katastarska zona 

Globočica a u zahtevu predloga odluke se traži da se stadion izgradi u mestu Zlipotok, pa se 

pitam ako je u KZ Globocica da li su gradjani sela Globocica pitani o ovoj Odluci, i ono sto me 

jos vise zbunjuje kao i ceo ovaj predmet je na predposlednjoj stranici gde pise ime i pise 1/9 daje 

opstina Dragas a 8/9 daje privatno lice Nuhija Tairovci, ako Nuhija ima 8/9 a opstina da 1/9, ko 

ce biti vlasnik ovog stadiona. I da li cemo doci u situaciju da Nuhija jednog dana kaze, izvinite ja 

to nisam dao, ja sam poklonio i sl, ceo ovaj predmet je konfuzan i na sva ova pitanja trazim 

objasnjenje. 

g.Betim Merdiu – Ima li diskutanata u vezi predmete Brezne? Posto nema ko je ZA-20, 

PROTIV-0, UZDRZANIH-0.  Ovim zaključujem da se usvaja ova tačka dnevnog reda. 

Prelazimo na pod-tacku 2) Izdavanje na dugorocno koriscenje opstinskog zemljista za posebne 

slucajeve MKO Sporta za izgradnju stadiona na mestu zvanom “Stratorje. 

g.Redzep Kamberi -  Sve ono sto sam izneo gore, trazim da se unesu u zapisnik da ne ponavljam. 

g.Velid Hadzisin -  Ovaj predlog odluke o davanju na korišćenje se odnosi i urađen je na osnovu 

zahteva ministarstva kulture omladine i sporta, radi se o 1/9 kojom raspolaže opština i 8/9 koje bi 

trebalo privatno lice da ustupi za izgradnju stadiona, verovatno je to privatno lice obavio sve 

procedure, da li je to poklon ili bilo koji drugi način, nama ostaje da odlucimo o nasoj 1/9, i 
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mislim da ne bi trebalo biti problem da izgradnja stadiona na teritoriji naše opštine jer verujem 

da će ova investicija biti ozbiljna i dobra jer je investicija ministarstva. Ostaje da se vidi kako će 

sve ove procedure teći, u svakom slučaju barem minimalna izgradnja stadiona će omogućiti 

našim mlađim generacijama da se bave sportom i da se međusobno druže. Ja u potpunosti 

podržavam ovu odluku, ne znam koliko će ministarstvo biti u mogućnosti da menadzira ovom 

imovinom, jer postaje imovina ministarstva, kako god bilo ovo je za dobrobit nasih gradjana i ja 

to podrzavam i zatrazio bih da i ostali delegati podrze jer se tice dobrobiti svih gradjana. 

g.Redzep Kamberi - Niko ovde nije protiv izgradnje stadiona, već načina na koji se taj stadion 

radi i načina na koji se predlaže, odnosno načina na koji nam je uručen predlog odluke. Ima puno 

nejasnoca. Neke sam od nejasnoće već naveo. Zahtev je upućen od strane ministarstva kulture 

omladine i sporta na ime predsednika opštine koji već drugi mandat nije predsednik. Upućen je 

na datum kada je Šaban Šabani predsednik opštine. Drugo: tražim razjašnjenje u vezi termina 

individualna državina, ko će raspolagati time, trece: nemamo ni jedan dokument niti dokaz da je 

fizičko lice, sem lepe reči, da je poklonilo 8/9, znači nemamo ništa crno na belo da Nuhija Tahiri 

poklanja 8/9 na ime izgradnja stadiona.  To je sporno u ovom predlogu, inače nije sporna 

izgradnja stadiona niti ulaganje u sportu. 

g.Seljman Osmani – Ja se slazem sa kolegom Kamberijem, izneo je dosta stvari koje cine ovaj 

predmet konfuznim. Nuhija daje 8/9 pa se ja pitam ko ce upravljati ovim stadionom. Pod cijom 

kontrolom ce biti, sutra ce Nuhija reci ovo je moje imanje i ja cu da napravim sportski centar i da 

zaposlim ljude da organizujem turnire i ostalo, ovo je veoma konfuzno, ja predlazem da skinemo 

ovo sa dnevnog reda, da ostavimo za narednu skupstinu, da Nuhija dodje i objasni sta zeli i ako 

ima saglasnosnost i da vidimo ko ce upravljati stadionom, zelimo da vidimo njegovu saglasnost 

da poklanja njegov deo imovine. Da sutra ne postane on vlasnik tog stadiona i da vrsi razne 

manipulacije. 

g.Zinaida Elmazi – To je vase da li cete da podrzite ovo, ja mislim da je ovo jedna dobra 

investicija i da treba da podrzimo, Ministarstvo moze da vrati Odluku ako je ona ne ispravna, 

gospodin je verovatno to poklonio, isto takop smo glasali za skolu u Bucje, sve je bilo ok pa je 

gospodin prodao parcelu. Ja ne bih da vas molim ali red je da nam se deca sportski vaspitavaju i 

igraju i da podrzimo. Ako je odluka ispravna ona ce da prodje ako ne onda nece. U pitanju je 

stadion za koji Ministarstvo zeli da ulozi i podrzi za nasu decu. Verovatno vam je problem sto je 

ovde u pitanju ime Nuhija Tairovci, ja stojim iza toga da je Nuhija poklonio. 

g.Artan Loshaj – Pozdrav svima, i ja kao delegat mi je nejasno, podrzavam sport ali ovaj zahtev 

iz Ministsrtva je na ime predsednika Salima Jenuzija, mi imamo predsednika, i ja  sumnjam kod 

parcele, kako je moguce, ne shvatam, ne vidim gde je opstinska parcela a gde Nuhijina parcela, 

ovo je jedna komplet parcela, ja jesam za investicije, nisam za to da nam se novac vraca, zar 

opstina nema pored tolikog zemljista neku drugu parcelu pa da mesa privatnu parcelu, ja sam za 

misljenje Seljmana da ovo ostavimo do naredne sednice da dodje Nuhija i da nam objasni. Posto 

Ministarstvoi vec daje ovakve projekte trazim od predsedniak da se iskoristi prilika da dobijemo 

jedan centralni stadion u Dragasu a ne po selima. Ovde u Dragasu dolaze i iz Restelice, Plavje, 

vise od pola sela. Dajte da sagradimo taj stadion u Dragasu a ne po selima i privatnim parcelama. 

g.Hajrudin Hodza – Pozdrav, ja sam za sport i bas kolega Artan zna da 3 puta dolazim iz 

Restelice da donosim decu da igraju, lakse bi mi bilo da to bude u Zlipotoku, Restelici ali 
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problem je u tome sto ova predlog Odluka je malo izgleda kao „kukavucko jaje“, zasto, sve je 

ovo od samog pocetka smutno, i ne da ne podrzavam stadion nego trazim da ministarstvo dodje 

sa komplenom dokumentacijom. Malo pre je Zinaida, rekla da je zemlja vrlo teska ja necu da 

dajem glas jer ce sigurno ce biti 100 % nekih komplikaciju, da postoji kompletna dokumentacija 

glasacu obe rucke. 

g.Laurat Krasniqi – Pomno sam saslusao kolege pogotovo iz nevecinske zajednice, i iz forme se 

moze videti da je ovaj predlog-projekta sumnjiv, neznam kako i gde ali da ti neko poklanja 

zemlju nije bas lako, i nama jednom je poklonjena zemlja a onda je vlasnik prodao tu zemlju. 

Jednom je rekao da ce nam dati zemljiste a onda ga je prodao, kome god se cefne dolazi i 

poigrava se sa nama. U vezi ovoga ni predsednik nije obavestene kako valja, neznam, ja jesam za 

izgradnju stadiona, jesam za manjinsku zajednicu ali cinjenica da privatna imovina i drzavna 

postaje jedno, neznamo posle toga ciji ce stadion biti. Neka vlasnik imovine dodje ovde, neka 

javno kaze zelim da poklonim zemlju i mi cemo ozbiljno ovo uzeti u obzir.  

g.Seljman Osmani – Kratko obavestenje, prvo ovo je poljoprivredno zemljiste, prvo ono treba da 

se proglasi gradjevinskim zemljistem pa tek onda da se podnese neki zahtev, ovo je totalno 

konfuzno i nema osnove ovo razmatrati. Ovo je postalo toliko neozbiljna da non-stop dajemo 

neke predloge ali nam se vraćaju nazad. Ako je stvarno ministarstvo podnelo zahtev, jedna 

devetina pripada u ataru Globočica a mi nemamo niti odobrenje niti saglasnost iz sela Globočica 

tamo gde se ta parcela nalazi. Ovo je totalno neozbiljno i ja sam prvo predložio da se glasa za 

moj predlog da ovo odložimo za neku narednu sednicu koja će biti održana sa kompletnom 

dokumentacijom. Ovo je veoma konfuzno ja tražim da se ne podržim. Nisam ja protiv da se deca 

razvijaju u sportskom duhu meni je želja da to tako bude ali nešto što nema osnove mi ne 

možemo ovde podržati. Ovo podržati i ovako nešto neosnovano razmatrati zaista nema smisla. 

Tražim da se moj predlog uvrsti na glasanje i da ovaj predlog ide na narednoj skupštini gde će 

detaljnije biti razmatran. 

g.Redzep Kamberi -  Imali smo situaciju da smo poklonili zemljište za izgradnju osnovne škole i 

da je privatnik posle toga isto to zemljište prodao. Sada dolazimo u sličnu situaciju da nas 

nateraju da donesemo odluku i da je neko verovatno poklonio, mi ovde ne baratamo sa 

pretpostavkama već sa činjenicama, i ako je neko poklonio zemljište u dokumentaciju bi trebalo 

da postoji ta izjava da je to poklonio. Ako se za nešto zalažemo, zalažemo se za izgradnju 

stadiona ali ne na ovaj način i ovakvi predlozi ne bi trebali da se uopšte nalaze na dnevnom redu 

i da gubimo vreme. Parcela se nalazi u katastarskoj zoni Globočica, meštani sela Globočica 

nemaju pojma o ovom predlogu niti su konsultovani. Neka gospodin dostavi celokupnu 

dokumentaciju neka sve bude kristalno jasno, ko je vlasnik, ko se odriče, koliko se odriče i ja 

mislim kada to tako bude jasno da ćemo jednoglasni doneti odluku o izgradnji stadiona. 

g.Granit Rifaj -  Uvideli smo  neke debata, i ja bih preporučio da zaustavimo ovu predizbornu 

kampanju jer zaista je još rano za početak kampanje. Na početku sednice ste počeli sa izjavama 

ko je presekao crvenu vrpcu, ko se smejao, ko se igrao, ovo što se sada ovde dešava i ove 

diskusije su na neki način predizborna kampanja. Nuhija Tairovci jeli on u Vakatu ili koju 

partiju, neznam, ali hvala mu što se založio da opštini pokloni deo parcele, zaista ministarstvo ne 

bi pokrenuo proceduru za investicije ako zemlja na kojoj gradi nije u njihovoj potpuno i 

nadležnosti, jer kao što smo svi upoznati oni ne prave i ne gleda na privatne parcele. Zaista bi 
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tražio da se ne bavite sa ovim dnevnim politikama dajte da podržimo da se stadion izgradi, da se 

nešto dobro uradi za ovu omladinu, i da damo svi doprinos tome. 

g.Zinaida Elmazi -  Očigledno smo mi ovde nepismeni, u zahtevu stoji da je parcela poklonjena, 

to jest imanje koje poseduje Nuhija Tairovci, glasali smo puno šta što, čak i kad je bio u pitanju 

nacionalni park gde nije smeo da se odvoji ničija parcela pa smo dali glasove za izgradnju 

hidrocentrala. Tada nije bio nikakav problem i svi smo digli ruke sada je problem što je čovek 

poklonio parcelu i problem je što vi mislite da to Nuhija sam sebi želi da uzurpira nije to tačno, 

retko je takvih ljudi i treba da se ponosite time. 

g.Refik Latifi – Pozdrav svima, u vezi ovog zahteva postoje neki konfuziteti, nacin na koji je 

upucen, tehnicke greske, bivsem predsedniku, trebali bi iz Ministarstva kulture to ispraviti, 

drugo, ako je moguce da se u pisanoj formi razjasni pitanje vlasnistva, da se zna tacno kome 

pripada ta zemlja i da se dostavi u pisanoj formi da je postegnut dogovor, trazim objasnjenej od 

predsednika da ne bi samo debatirali, da nam je predsednik na pocetku dao objasnjenje bilo bi 

puno puno jasnije jer bi tacno tokom debate znali u kakvoj smo situaciji. I ako nakon toga ima 

potrebe da se debatira onda nastavljamo sa debatama.  

g.Artan Loshaj – Imam jednu repliku za Zinu, veoma dobro stojimo, ne zelimo da budemo 

omalovazavani sa veoma niskim uvredama, ja apsolutno nisam protiv stadiona, jesam za stadion 

cak sam trazio da nam se sagradi jos jedan stadion. Dragas ima milione hektara da da zemljiste, i 

neka to bude gde god bilo, u Restelici, Zlipotoku, Globocici bilo gde ali ako je u pitanju privatna 

imovina onda za mene je sumnjivo. Zina nam nije glasala predlog za u selu Bucje jer je rekla da 

je zemlja sveta, niti za groblje u Brezne, gde treba da se neko ukopava, kako sada od nas trazite 

podrsku kada ste pre 10 minuta bili protiv nashi predloga. 

g.Zaim Hajredini – Mi ne treba da se bavimo sa predrasudama, uvredama i slicno, ako vec 

imamo mogucnost da budemo informisani od strane predsednika ili nadleznog direktora. Nema 

potrebe da Nuhija bude ovde ako vec imamo nadlezne koje ce nam dati objasnjenja u smislu 

nadleznog lica, a ne samo da komentarisemo ko je konfuzan a ko nije. Ovde nema mesta za 

predrasude, ovde se donose Odluke, nase odluke se donose na osnovu dokaza i cenjenica. 

Pozovite predsednika opstine neka dodje, neka nam da odgovore i da nastavimo sa radom. 

g.Shaban Shabani - Što se tiče ministarstva kulture, zahtev ovog ministarstva je rezervisan na 

osnovu prethodnog zahteva koji je postojao i bio upućen prethodnom predsedniku opštine. Jedan 

deo delegata i upoznat da je ovaj projekat bio inicijativa još prošle godine. Tada je ako se sećate 

tražena dokumentacija od strane ministarstva kulture, omladine i sporta, ako ministarstvo ne 

dobije ovu dokumentaciju što se tiče vlasništva i potpuno razjašnjenje činjenice ministarstvo ne 

pušta sredstva niti daje saglasnost za izgradnju stadiona. Zbog završetka godine i nedostatka 

srednji Vanja sredstava prošle godine prebačen je ovaj projekat za realizaciju u ovu godinu. Što 

se tiče parcele koja se u mom slučaju daje državnoj instituciji u ovom slučaju ministarstva 

prelazak u fazi posedovanja ove parcele ne ide preko javne licitacije i konkursa već direktno 

nadležnoj instituciji. Što znači da u ovom slučaju ministarstvu u smislu centralnog nivoa se daje 

opštinska imovina na korišćenje. U ovom slučaju suvlasnik parcele pored toga što je vlasnik 

opština Dragaš kao vlasnik parcele imamo i deo parcele koje je u vlasništvu privatnog lica 

Nuhija Tairovci, u vezi koje procedure ja imam informacije da je sve regularno i redovno teče. U 

ovom slučaju da veći deo parcele nije u vlasništvu opštine mi ne bi imali pravo da parcelu 
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privatnog lica dajemo na korišćenje Ministarstvo za izgradnju stadiona. Imajući u vidu da se ovo 

davanje odnosi na centralni nivo kao takvo ono je bez nadoknade,e pa bi bilo dobro da se zaista 

ova inicijativa podrži i dođe do realizacije izgradnja stadiona. Ako odložim ovaj predlog, što je i 

to normalno, nas će bojim se stići i mesec septembar te ćemo izgubiti na vremenu slanja ovog 

dokumenta me nadležnom ministarstvu i realizaciji projekta. Pa sebi boja vam da možda ćemo 

doći u situaciju da nećemo moći realizovati ovaj projekat ove godine. Kao što sam i pomenuo 

ono što je zahtev poslati bivšem predsedniku to nije veliki problem imajući u vidu da je o 

projekat od ranije kao što sam i pomenuo. 

g.Betim Merdiu - Nakon sto nam je predsednik dao objasnjenja, prelazimo na glasanje, ko je ZA-

14, PROTIV-4, UZDRZAN-3. Ovim zaključujem da se usvaja zahtev iz ove tačke dnevnog reda. 

Prelazimo na pod-tacku 3) Izdavanje nepokretne imovine Opstine za kratkorocno koriscenje za 

usluznu delatnost u okviru objekta opstine (bife)… 

g.Shaban Shabani - Ovaj predlog odluke je sličan kao i onaj ranije, samo što se ovde tiče davanje 

na korišćenje za četiri godine, u pitanju je bife koji se nalazi u zgradi opštine Dragaš. Ako misliš 

da treba da bude za više godine možete dati predloge. Može biti za 15 godina. Ako se usvoji i 

ovaj predlog onda skupština treba oformiti komisiju koja će nastaviti sa daljem procedurama, u 

pitanju je 20 metara kvadratnih, kasnije će se posebnim dogovorom urediti način korišćenja ovog 

prostora. 

g.Velid Hadzisin -  Ja mislim da po novom zakonu trebamo formirati komisiju, za svaki predmet 

posebnu komisiju. Tako da bi trebalo prvo dati predloge za komisiju a onda usvojiti ovaj 

predlog. Takođe bih želeo da skrenem pažnju da kolege koje imaju posla, ne samo oni, već ako 

je potrebno da svi napravimo jednu pauzu pa da dođemo ponovo i odradimo ove tačke dnevnog 

reda. Za neke tacke tražimo da se sve završi u tancini i kada se to završi onda odlazimo bez 

pozdrava. Predsedavajući bi trebao da skrene pažnju svima nama delegatima da u ovoj skupštini 

budemo malo ozbiljniji. 

g.Shaban Shabani -  Velid je u pravu što je ovo izneo jer na osnovu dopune i izmene zakona se 

treba formirati za svaki predmet komisija. Kao što ste upoznati na početku mandata ove 

skupštine smo odredili jednu komisiju koja će biti nadležna za davanje opštinske izborne na 

korišćenje, međutim novim izmenama zakona se zahteva da za svaki predmet se formira AD hoc 

komisija, dva člana iz izvršne vlasti, dva člana iz skupštine, 1 clan iz civilnog društva. 

g.Betim Merdiu - Nakon sto nam je predsednik dao objasnjenja, prelazimo na glasanje, ko je ZA-

18, PROTIV-0, UZDRZAN-0. Ovim zaključujem da se usvaja zahtev iz ove tačke dnevnog reda. 

 

Sedma tacka dnevnog reda 

g.Nexhat Isufi - Imajući u vidu da smo mi delegati skupštine i treba da se poštujemo međusobno, 

sa jedne strane izlazi delegat naš kolega sa određenim predlogom a mi ostali sa druge strane 

pravimo svadbu. Imamo pravilnik skupštine i zaista ako želimo da poštujemo taj pravilnik onda 

treba da imamo i sankcionisanje. Imamo ovde samo određene osobe koje nam krvare red i mir i 

proces rada u vojsku opštini, tražim da zaista uspostavimo red u ovoj skupštini, nisam protiv 
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nikoga zarazna ali uvek nas Zina prekida te nam tim njenim umetanjem gubi koncentraciju u 

vezi tema za koje govorimo. Možda sam i ja takav, ali zaista tražim da se svi koji se ponašaju 

tako, sanskionisu u smislu onih koji ne poštuju pravilnik o radu skupštine. 

 

g.Naser Myrtezani -  Pozdrav svima, imam nekoliko pitanja da prenesem u smislu briga naših 

građana, pod jedan: mi kao politička partija imamo zahtev za skidanje opštinske takse za 

registraciju vozila, imajući u vidu da smo jedna od najsiromašnijih opština i da je većina 

stanovništva bez posla, te na osnovu toga se nadam da će opštinske institucije uzeti u obzir Ovaj 

zahtev i poraditi na tome da se ova taksa skine u smislu zaduženja naših građana jer mnogo 

opština ima koje su skinule ovu taksu od svojih građana. Mislim da je ovo opterećenje za džep 

građana opštine Dragas. 2. Konstantni problem koji se dešava u našoj opštini da čak i tokom 

dobrih vremenskih prilika naši građani ove opštine ostanu duži vremenski interval bez struje i 

zaista neprihvatljivo, zaista je zalosno da našim građanima tokom njihovih porodičnih veselja se 

zaustavi protok energije, ili imamo fabrike ili firme koje imaju potrebe za strujom a sa druge 

strane incest a u stavlja snabdevanje električnom energijom. Da li je predsednik uzeo ovo u obzir 

i da li ste možda razgovarali sa nadležnim osobama u Kosovskoj energetskoj korporaciji.3. 

Prošle nedelje ste presekli vrpcu za početak radova na revitalizaciji puta Zur-Dragas, Tyrbe-

Brod, Tyrbe-Zapluzje, to je veoma dobro što ste uradili ali u ugovoru uopšte niste pomenuli niti 

postoji koliko ja znam Tyrbe-Zapluzje.  Takođe želim da postavim pitanje imajući u vidu da 

tokom izgradnje ili proširenja ovog puta imate puno privatnih parcela, vrpca je presečena i to je 

neki vid kampanje, kada god dođu ovakve momenti to iskorišćavati u vidu kampanje, Kako god 

bilo ne volim da vidim da manipuliše sa građanima sa ovakvim projektima, kako će se izvršiti 

proširenje puta na koji način kada se zna da su u većini slučajeva privatne parcele. Kako cete 

izvrsiti prosirenje puta od Zjuma do Zapluzja, onda ćete trebati prvenstveno predsedavajućeg 

skupštine da srušite kuću, pa onda predsedniku, pa onda pod predsedniku jer Svi vi imate kuću 

pored puta, znači postoji zabrinutost građana Šta će se desiti sa njihovim privatnim parcelama 

koje se nalaze pored puta. Glavni most u selu Zapluzje jedan od najgorih mostova u opštini 

Dragaš, kada niste u stanju da završite taj most to jest razgovarate sa jednom osobom kako bi se 

taj most ispravno jednom za svagda napravio kako ćete uspeti razgovarati sa toliko građana koji 

imaju parcele oko puta. Što znači da je ovo manipulacija građanima možda ćete na prvoj 

destinaciji iz Prizrena pa naviše i nešto uraditi ali u ovom drugom delu sumnjam. U vezi puta 

kod gradskog stadiona, pre dve godine ste tamo postavili kocke još do dan-danas te kocke su 

rasturene na četiri strane, šta će se uraditi sa tim putem Da li će se izvršiti proširenje puta, i da li 

će se te kocke već u potpunosti jednom za svagda postaviti. Da li je investitor uzeo novac. Mi 

smo čuli da je investitor uzeo novac za taj deo puta a da poslove još dan danas nije završio. Da 

ne govorimo da je na tom stadionu potrošeno 80.000 EUR a ništa od stadiona nije urađeno. Na 

kraju da pitam u vezi ove Sale, kao što znamo ova sala je renovirana pa bih postavio pitanje zar 

vam nije ostalo toliko novca da barem po jednu zavesu kupite za ovu salu. Puno se stvari 

realizuju tek tako, a ja sam siguran da sve te stavke su bile sastavni deo ugovora. 

g.Redzep Kamberi -   Ja bih i ovaj put apelovao na predsednika opštine kao i na predsedavajućeg 

ove skupštine da postave na dnevnom redu proglašenje javnog interesa u donjem Dragašu za 

izgradnju puta za potrebe 70 porodica. Danas smo imali situaciju da neki zahtevi opravdani a 

neki i ne opravdani se nađu na dnevnom redu skupštine i iz glasaju neki opravdano neki ne, a sa 

druge strane imamo situaciju da oko 70 porodica u slučaju požara ili neke nesreće nemaju 

prostora da kolima, a pogotovo ako se radi o zdravstvu, da kola hitne pomoći stignu i 

intervenišu. Apelujem da se barem ovo pitanje u Dragašu reši. Ako izađemo na ulicu pogotovo 
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sada leti videćemo da nemamo gde da pređemo. Izgradnja puta prema tom delu, izgradnja puta 

prema stadiona, izgradnja obilaznice kod gimnazije zaista bi se centar Dragaša rasterećuje od 

saobraćaja. To nije velika investicija ali je zaista potrebna volja. Pre nekoliko sedmica kolega 

Artan je dao predlog da se paralelno izgradi i destinacija prema stadionu, sada čujemo i od 

odbornika drugih političkih partija da postoji potreba da se taj put popravi, pa dajte da što pre 

ovo pitanje rešimo makar u Dragašu. I da ubrzamo svih ovih putnih pravaca na način kako bi 

smo uskoro odredili i zonske tačke te na tim načinom rešavamo probleme koji su evidentni. Doći 

ćemo u situaciju da nastane neki problem te da tek tada reagujemo a ljudi nas upozoravaju već 

nekoliko godina u vezi problema. 

g.Bekri Qusaj -  pozdrav svima, po prvi put moje selo ima predstavnika u skupštini, te građani 

ovog lokaliteta imaju određene brige i zahteve koje ću pokušati da predstavim na ovoj skupštini. 

Se nije zauzimao ni ti predstavljao zahteve građana sela Plajnike u ovoj skupštini. Selo Plajnike 

koje mi je bog dao toliko lepota i potencijala, a mi kao ljudski faktor sve to uništavamo preko 

otpada, nadležna institucija za prikupljanje otpadaka ne dolazi i ne prikuplja otpad iz ovog sela, 

tako da su građani ovog sela primorani da svoje otpatke bacaju u reku. Postavljam pitanje 

predsedniku opštine, u koliko meri i kada bi se moglo očekivati da nadležna kompanija dođe u 

ovo selo i počne sa procesom prikupljanja otpadaka. Postoje možda određena opravdanja, u 

smislu uskih puteva nemogućnost prolazaka kamione i slično tome ali nisu te ulice ništa više 

tesnije od ulice drugih sela. Ako su ulice toliko uske onda neka kompanija postavi tri velika 

kontejnera na ulazu u selu i onda samo da vrši odnos smeća istih kontejnera. Svelo je itekako 

svesno potrebe za prikupljanjem otpadaka i oni će odlagati svoje otpatke u tim kontejnerima. 

Ako kompanija to neće raditi otpad cilj će se i dalje bacati u reku, a ta reka prelazi u selo Kosave, 

i nastavna do drugih sela tako da se vrši zagađivanje ambijenta, turizam se ne može razvijati ako 

budete imali otpad ker i slično tome, da ne ostavimo  ovaj posao ne završen samo za 4,5 EUR 

takse koja se treba naplatiti. Takodje je i selo Zrze ostalo na neko nacin odstranjeno i 

zaboravljeno kao i selo Plajnike, ova zadnja vlast ih je malo pocela uzimati u obzir, otvaranje 

trasea, asfaltiranje, pokockavanje ali je i registracija imovine je problem. Niste upoznati da zaista 

ovi građani imaju problem u smislu ne mogu aplicirati za grantove u ministarstvu poljoprivrede 

Jer nemaju ova sela svoju atar ili svoju katastarsku zonu.  Zamolio bih vas da što pre se iznađe 

mogućnost rešavanja ovog problema da ljudi mogu da registrujem svoju imovinu i svoje farme, 

mi ne tražimo kao što druga sela traže stadione i napredne neke projekte mi tražimo elementarne 

i osnovne stvari koje su zaista potrebne našim građanima. Ova sela su zaista turistički potencijal, 

svake godine nam dolaze turisti iz Nemačke, i daju besprekorna ocene ambijentu koji se nalazi u 

ovim selima osim taj deo koji je veoma važan na ulazu u selu da imamo velike deponije 

otpadaka koji nisu prikladni našim selima. Takođe još jedan drugi problem, možda znate da smo 

mi jedino selo koje ima više od 50 hektara za sijeno žitaricama, pa bih zatražili da ako je moguće 

2,5 km puta ne mora da se asfaltiran već da se samo poravna kako bi vlasnici ovih livada i ovih 

parcela mogli da nesmetano i dalje obrađuju svoje njive i zemlje. 

g.Seljman Osmani -  Imali smo zahtev građana sela Kruševa za promenu imena ulice, znate 

kakav mi je odgovor dao direktor urbanizma, rekao je treba imati još četiri nova zahteva kako bi 

sa vašim bilo ukupno pet i kako bi mi mogli da te zahteve zjedno tretiramo. Ljudi traže, imamo 

preko 50 potpisnika i traže promenu naziva ulice, umesto Hasof potok da se stavi Djeljof potok, 

nista drugo. Ako je Hasof potok neka nam stave i Fatinu reku. Imamo peticiju gradjana i ja sam 

dobio taj odgovor. Trazim od predsednika da se pozabavi ovim pitanjem, kako bi sluzbe radile 

da se udovolji zahtevu gradjana, nista nije strasno. Samo da se promeni naziv ulice. U vezi ovoga 
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sto smo glasali oko stadiona, ja se oko toga ne slazem, zamerka predsedniku u zavrsnom 

njegovom izlaganju predlaze da se to podrzi, normalno, cim predlaze gradonacelnik to mora biti 

vecinskm glasovima usvoji, a i svaka cast kolegama iz LDK, jednoglasno, tako treba, nesto sto je 

u interesu nase zajednice, 8/9 to je privatno, to je njegovo, sutra ce biti njegov stadion, neka se 

napravi, sutra ce ljudi iz Globocice doneti 300-400 potpisa da to nije legalno, pa vracanje nazad. 

Predmet je bio konfuzan ali sta ces kada te vecina preglasa. 

g.Hajrudin Hodza - Gospodine predsednice, građani sela Restelice pitaju, da li možete u 365 

dana da odvojite jedan dan i posetite selo Restelica, i da vidite kakvo je stanje u njemu. 

Dijaspora je dosla, sve je blokirano, nista ne funkcionise, ja sam pre rekao da mi nismo politicki 

zreli i to se vidi, ako neki projekat dolazi od neke politicke partije onda mi gledamo da taj 

predlog ne uspe, ako je dobar trebamo ga podrzati. Pitanje da li cete moci da dodjete u Restelicu 

da posetite najvece selo u opstini Dragas. 

g.Betim Merdiu – Ako on ne dodje, da li bi mogao da ja dodjem, jer kao sto se vidi mene niko ne 

zove sa vase strane, niti prilikom otvaranje puteva, tako da ja bih mogao da dodjem. 2-3 puta ste 

svecano otvarali i jos druge projekte, nijedna mi sluzbena pozivnica nije upucena.  

g.Hajrudin Hodza – Izvinjavam se ali se vidi da vam slabo funkcionise koalicija, ja kao opozicija 

nisam imao mogucnost da vas pozovem, ali izgleda da vam koalicija slabo funkcionise. 

g.Sefidin Mejzini - Pozdrav svima, kada se trazi da se nesta glasa onda se kaze zemlja je sveta, 

svi smo mi ovdce izabrani od strane naroda. Nemozete reci ja ne podizem ruku da nekome 

poklanjam zemlju, svi mi imamo Bozju zemlju, On nam je dao zemlju da je koristimo, gospodin 

pominje LDK, ponasanje koje nije prikladno, stramota je za njega da u tom kontekstu spominje 

LDK i vredja, kolega koga hoce glasa koge ne nece, i bife i ova zgarada su Bozija zemlja, ovo 

vazi za sve, da se ne hvatate za to da je zemlja sveta. Bog nam je dao zemlju da je koristimo. 

Ovo mesto ima potrebe za investicijama, necemo valjda ostaviti da se ovo mesto nasipe sa 

meckama. Ovo mnesto ima potrebe za investicijama i mi treba da olaksamo ljudima investicije. 

g.Samidin Xheladini – I pre vas je bla koleginica iz Plajnike koja je veoma iskreno i odgovorno 

predstavljala selo Plajnike kao i celu opstinu, nadam se da ce te i vi raditi isto. Istina je da 

lokalna vlast je malo uradila za vasa sela, vis te govorili realno. Danas nisam hteo da pomenem 

po Nisam hteo da pominjem pitanje otpadaka jer je postalo rutina ali zaista je potrebno da se 

kaže i da se za traži od predsednika opštine i opštinskih organa da između strategiju za 

menazdiranje i upravljanje otpadom.  Verovatno će predsednik i znači mogućnost da nam kaže 

da li postoji takva strategija njegovih organa, takođe da nam da obaveštenje dokle se stiglo sa 

centralnim vodovodom, kakva je situacija, da li će na kraju ipak se i znači rešenje za ovu stvar. 

Što se tiče glasanja ja zaista imam svoje principe pa makar se radilo i o meni lično ili o 

članovima moje porodice, svoje stavove nikada neću pogaziti. Što se tiče stadiona i diskusije u 

vezi stadiona mogu da kažem da za bilo koje pitanje koje je od opšteg interesa za stanovništvo Ja 

ću uvek glasati za takve stvari ali kada se opšti interes želi iskoristiti za privatne svrhe ništa 

povodom toga neću uraditi osim za ono što sam se zakleo da ću raditi. Predsednik u svom 

izlaganju nije nam dao stopostotna obećanja i ti garancije da neće biti problema sa ovim 

stadionom. Tako da baš zbog tog razloga ne može da glasamo jednoglasno i da podržimo 

investiciju. 
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g.Zaim Hajredini -   imam jedan zahtev za izvršnu vlast kao izdaleka te skupštine imajući u vidu 

da naime investicija u mom selu je za ostalo od realizacije kapitalnih projekata poveća suma 

novca, da li postoji mogućnost da se što pre izvršitelj verska procedura za preostali deo projekta. 

Ja mislim da imamo zakonsko pravo da sa preostalom sumom novca instaliramo u preostalom 

delu sela na isti kapitalni projekat. Ja mislim da imamo zakonsko pravo da taj novac usmerim u 

preostalom delu tela na način kako bi se ovo što brže završio na način kako nas ne bi uhvatila 

zima.  

g.Shaban Shabani -  Poštovani  delegati, kao što ste upoznati Mi smo za našeg biznismene 

odradili određene olakšice u smislu oslobođenja od plaćanja poreza na taksu na godišnjem nivou, 

sa druge strane možda nije u redu da isključimo sve takse koje se prikupljaju od strane opštine 

jer na neki način ćemo ostati bez prihoda a ove takse kao što je i vama jasno predstavljaju prihod 

za normalno funkcionisanje institucija. Svakako ovakve odluke zavise od vas u smislu skupštine 

u slučaju da bude doneta takva odluka ja kao izvršna vlast ću biti obavezan da je sprovedem, a sa 

druge strane sam dužan takođe da branim izvore prihoda opštinskim institucijama. Što se tiče 

električne energije Mogu slobodno da kažem da sam non-stop u kontaktu sa nadležnim 

institucijama Elektroprivrede, pogotovo sam bio koncentrisan da rešimo pitanje Kada je je bilo 

problema u vezi snabdevanje električnom energijom pogotovo tokom sezonskih meseca, smo se 

maksimalno angazovali da intervenisemo kako bi se problem resio. Cesto se desava da se mi 

angazujemo za popravku elektricnih kvarova kod nadleznih institucija, ali se popravka kvaraova 

dogadja nakon sto ljudi organizuju I nakon sto prodju njihove ceremonije. Put Zur-Dragas-Brod, 

Turbe-Zapluzje, je zajednicki projekat, koji je podeljen u dva Lota, Ministarstvo Infrastrukture je 

nosilac projekta I oni sponzorisu ovaj projekat. Ovo je bio projekat koji je zahtevan I od ranijih 

predsednika opstina. Potpisan je I memorandum, zapoceli su I sluzbeno fizicki radovi. Nadam se 

da ce ekonomski operater imati na um vaznost ovog projekta, imajuci u vidu znacaj istog za 

slobodno kretanje gradjana opstine Dragas kao I ekonomsko-turisticki uticaj projekta za gradjane 

opstine Dragas. Prosirenje puta na relaciji Dragas-Brod ce biti 5 metara, na relaciji Tryrbe-

Zapluzje 6 metara tamo gde bude bilo mogucnosti za takvo prosirenje, osim ako ne bude drugih 

revidiranja projekta. Izvrsice se I popravka odredjenih tacaka, kao sto je most u Zapluzje. Na 

ceremoniji smo prisustvovali vise nas I ne zbog nista drugo osim zbog vaznosti ovog projekta I 

procedura, sto se tice zavesa za salu, mislim da je bilo predvidjeno I da se postave zavese, kao I 

centralno grejanje I slicno, znate da je to bio projekat Ministarstva Lokalne Samouprave, znamo 

da su one potrebene te cemo I to na neki nacin resiti. Sto se tice prosirenje puta prema stadionu, 

pitanje koje se vezuje I za pitanje Redzepa, moramo biti veoma ooprezni, mi mozemo da 

proglasimo javni interes ali moramo da budemo oprezni I dobijemo saglasnost gradjana jer je 

tamo sve privatna imovina. Sto se tice pitanja Redzepa, mi u stvari trazimo modul za najbolje 

resenje za otvaranje puta u tom delu Dragasa sa nadleznim sluzbana direktorijata Urbanizma. 

Svakako da I direktorijat Urbanizma I Skupstina imaju volju da se ovo pitanje resi, samo mora 

da znamo da tu imamo imovinsko-pravne problem sa odredjenim vlasnicima parcela na tom 

delu. Nije bas lako ni za Urbanizam da zapocne pprocedure, cak nam je bilo preporuceno da ne 

zapocinjemo procedure bez zonalnih karata. Cusaj, za vase primedbe se slazem da imaju svoje 

mesto, mozda selo Plajnike nije predstavljeno uvek u skupstinu ali brige za ovo selo su prenosili 

I ranije ostali delegate, pogotovo pitanje registracije imovine, mi smo pisali ministarstvu 

nekoliko puta u vezi ovoga, jer faremri iz tog sela ne mogu podnositi zaheteve za grantove. Ovo 

je jedino selo koje se bavi kultivisanjem zitarica a sa druge strane nikako nije podrzano. Sto se 
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tice puta, u duzini od 500 m, ovo je moja mozda novi zahtev, do sada je bio zahtev za 

pokockacanje ulica, ali cemo videti nacin da se iznadju sredstva mozda iz drugih projekata. Sto 

se tice promene imena ulica, pravilo je da se sacekaju nekoliko zahteva pa da se predadnu na 

skupstini, a ako se konstatuje da nema drugih zahteva da se odluci da se postavi na dnevnom 

redu. Restelicu mozda nismo mogli cesto da posecujemo, ali ponekad I tamo prolazim, ne 

mozemo da budemo zadovoljni sa stanjem gore, bila je sezona, povecan je broj auta I ljudi, 

otezan je pristup ulazu u selu a pogotovo sada kada imamo svadbe, ceromonije, mi smo u 

kontaktu sa policijom za realizaciju operativnog plana, ali je sada veoma tesko da se on realizuje, 

jer sa jedne strane se zahteva da se oni tretiraju bolje jer su nase gurbetdzije, da postoji neko 

drugo mesto gde se mogu parkirati vozila pa makar da to zahteva I finansijska sredstva, pokusali 

bi da nadjemo resenje I pokrijemo troskove, ovako neznam sta da radimo osim da trazimo da 

ljudi budu strapljiviji. Takodje cu razgpvarati sa kompanijom za odlaganje smeca, znam da 

trenutno nemaju kapaciteta za ciscenjem smeca vise od 1 nedeljno, vazno je da imaju pozitivni 

pristup I da su voljni za saradnju. Gradjevinski otpad takodje predstavlja problematiku jer imamo 

sela koja nemaju prostot za odredjivanje deponije za cvrsti otpad a ostala sela pored su 

rezistentna za da dozvole da se njihova sela koriste za odlaganje smeca iz drugog sela. Sto se tice 

centralnog vodovoda, projekat je I dalje  u procedure rivrednovanja, kao sto znate vec nekoliko 

godina se ovaj projekat pokusava resiti, kakav ce biti ishod ostaje da se vidi. Zaostala sredstva iz 

projekata, na pocetku smo rekli, najvise nam je sredstava zaostala iz ovog projekta, trazili smo iz 

nadleznih kancelarija da iskoritimo ta sredstva, videcemo sta mozemo da uradimo da sredstva ne 

propadnu. 

g.Betim Merdiu – Posto nema drugih diskutanata, ovim zavrsavam danasnje zasedanje skupstine. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Priprema:          Predsedavajuci: 

Stručna služba SO Dragaš       Betim Merdiu 


